
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

38. Týždeň 

Pondelok 16.9. : 

V pondelok pracovníci VPP upratali resp. začali s upratovaním 

obecného domu s ohľadom na blížiacu sa akciu v sobotu. Prichystali 

sme aj drevo na kúrenie, nakoľko počasie bolo dosť pochmúrne a bolo 

sa treba pripraviť aj na to, že bude treba prekúriť. Ako sa neskôr 

ukázalo počasie sa nakoniec umúdrilo a kúriť nebolo potrebné. 

Hneď ráno som mal poradu s pracovníčkami obce ohľadom sobotnej 

akcie a samozrejme aj ohľadom ostatných vecí, ktoré nás čakajú 

a ktoré sú ešte stále otvorené. 

V pondelok som mal stretnutie s predsedom futbalového klubu 

ohľadom aktuálnych výziev nášho futbalového klubu.  Dohadovali sme 

aj jedno januárové prekvapenie, ktoré sa dozvie verejnosť až keď to 

bude na 100 percent dotiahnuté.  

 

Utorok 17.9. : 

V utorok bol obecný úrad neplánovane zatvorený, nakoľko jedna 

zamestnankyňa mala plánovanú návštevu lekára a druhá do konca 

týždňa ochorela.  

Zariadili sme sa tak, že som nariadil home office. Ja som sa pokúsil 

získať z video pásky z roku 1994 video stopu, ale nedarilo sa mi to moc. 

 

Streda 18.9: 

V stredu ráno prišiel IT technik a spravil údržbu na všetkých počítačoch 

a spojazdnil software na prenos VHS na digitálnu podobu. 

Spolu s IT technikom sme spojazdnili aj projektor v škole.  

V stredu som okrem administratívy pripravoval aj svoj príhovor na 

sobotňajšiu spomienkovú akciu 80. výročia masakru v Sklenom.  

V stredu sme začali s prípravou obecného domu na sobotnú akciu.  



Poobede som mal okrem iného aj stretnutie s reprezentantom firmy 

Munipolis ohľadom ponuky pre obec Sklené. Tento software je aj 

otázkou v obecnom „referende“ a už ho dlhšie skúšame a treba aj 

dodať, že u mňa začína prevládať viac presvedčenie o nepotrebnosti. 

Začalo to celkom nádejne a skúšame ho do konca roka bezplatne a už 

sme mali aj viac video hovorov a prvotné nadšenie zo mňa opadlo. 

Koniec koncov, do konca roka to bude bezplatne a potom sa 

rozhodneme ako ďalej.   

 

Štvrtok 19.9: 

Vo štvrtok pracovníci Obce kopali jamu na stĺp za obecným úradom, 

ktorý bude slúžiť na prenos elektriny na červené ihrisko. 

Vo štvrtok som bol spolu so zamestnankyňou obce v Turčianskych 

Tepliciach na nákup tovaru na sobotnú spomienkovú akciu.  

Poobede sme začali prípravu kinosály vrátane osvetovej besedy na 

sobotnú recepciu.    

 

Piatok 20.9.: 

Celý piatok sme okrem nevyhnutných vecí a administratívy 

pripravovali všetko potrebné na sobotu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Slovo na záver: 

V sobotu sme mali spomienkovú udalosť 80. výročia masakru 

v Sklenom.  

V tento deň to bolo na deň presne 80 rokov od tragických udalostí  

a ako čas beží, ľudí, ktorí o tom ešte vedia, alebo ktorých sa to priamo 

dotýka je už pomenej.  

Nechcem veľa písať o tejto udalosti, lebo sa už o tom povedalo mnoho 

najmä na facebook stránke obce a je to aj smutná spomienka na veci, 

ktoré sa už dúfam nebudú opakovať. Hlavné je, že vyšiel program 

a počul som mnoho pozitívnych reakcií aj z priamych rozhovorov a boli 

aj dosť emotívne rozhovory.  

Celé okrúhle výročie malo podľa mňa dôstojnú atmosféru, o čo sme sa 

všetci snažili dosiahnuť všetkým, ako sa len dalo, vrátane prítomnosti 

čestnej stráže na masovom hrobe a účasťou všetkých prítomných 

a prejavy, v ktorých bolo spomenuté všetko, vrátane historických 

faktov.  

Celý program dopadol podľa plánu a nakoľko máme v obci aj pomník 

obetiam Prvej svetovej vojny, cestou na masový hrob som položil 

veniec aj tam. Treba dodať, že žiadny ďalší už v obci nemáme. 

Samozrejme počas osláv SNP som bol aj na pomníku Pod Bôrom a na 

pomníku pri rázcestí hlavnej cesty, ktorý ale leží v katastrálnom území 

obce Horná Štubňa a nie Sklené. 

Chcem okrem iného veľmi poďakovať všetkým, ktorí sa podieľali na 

organizovaní celého tohoto podujatia.   

Osobitne všetkým na recepcii, chutila kapustnica, ktorú varila pani 

kuchárka zo školy spolu s dcérou a chlebíčky, ktoré nachystala pani 

Pagáčová spolu s dcérou. Celý servis občerstvenia a mnoho iného ako 

napríklad fotenie mala na starosti pani Habžanská, ktorá to zvládla 

rovnako na jednotku.   

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň     23.9.2024 


